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CONCEPT VERSLAG  

  

vergadering Gezamenlijk Algemeen Bestuur ODRU en RUD Utrecht 

vergaderdatum 24 januari 2025 – 09.30-10.30 uur 

Deelnemers AB RUD Utrecht 

Provincie Utrecht ✓ de heer H. Bakker  
Gemeente Amersfoort  ✓ de heer J. van Lammeren 
Gemeente Baarn  ✓ de heer S. de Vries 
Gemeente Bunschoten ✓ de heer W. de Jong 
Gemeente Eemnes  de heer R. van Benthem  
Gemeente Houten  de heer P. van Ruitenbeek 
Gemeente Leusden ✓ de heer W. Vos 

Gemeente Lopik ✓ de heer G. Spelt  (voorzitter) 
Gemeente Nieuwegein ✓ mevrouw M. Schouten 
Gemeente Soest ✓ mevrouw A. Treep 
Gemeente Utrecht ✓ mevrouw E. Oosters 
Gemeente Woudenberg ✓ mevrouw Boeve-de Kruif 
 
Ambtelijk RUD Utrecht 

  

Directeur/Secretaris ✓ de heer H. Jungen 

Bestuurssecretaris ✓ de heer P. Verkerk  
Controller 
 

 de heer M. van Bockel 

Deelnemers AB ODRU 

Gemeente Vijfheerenlanden ✓ de heer S. Fröhlich (voorzitter)  
Gemeente Bunnik  
Gemeente De Bilt 

✓ 

 
mevrouw H.S. de Groot 
mevrouw A. ‘t Hart 

Gemeente Montfoort ✓ de heer W. van Wikselaar, vervanger: B. Jonkers 
Gemeente De Ronde Venen ✓ de heer M. Divendal 

Gemeente Oudewater ✓ de heer B.C. Lont  
Gemeente Renswoude ✓ de heer H.H. van der Schoor 
Gemeente Rhenen  de heer B. Fintelman 
Gemeente Stichtse Vecht ✓ de heer D. Polman 
Gemeente Utrechtse Heuvelrug ✓ de heer R. Jorg 
Gemeente Veenendaal  de heer C.M. Verloop 
Gemeente Vijfheerenlanden ✓ de heer J. van Montfoort 
Gemeente Woerden ✓ de heer R. Luca 
Gemeente Wijk bij Duurstede 
Gemeente IJsselstein 
Gemeente Zeist 

✓ 
✓ 
✓ 

de heer J. Brouwer  
de heer P.J. Bekker (online toehoorder) 
de heer W. Catsburg 

 
Ambtelijk ODRU 

  

Directeur/secretaris ✓ de heer A. van Vuuren 

Bestuurssecretaris ✓ mevrouw B. Behrens-Benne 
Controller 
 

Programmateam Vorming 1 OD 
Programmamanager 
Verslaglegging 

 
 

 

✓ 

✓ 

mevrouw A. Huisman 
 

 
mevrouw Ch. Vandekerckhove (Deloitte) 
mevrouw B. Behrens-Benne 
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Opening, vaststellen agenda en mededelingen 

 
De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de publieke tribune welkom. 
Afgemeld met kennisgeving de heren Verloop (Veenendaal), Van Benthem (Eemnes) 
en Van Ruitenbeek (Houten). Afwezig zonder kennisgeving: mevrouw ’t Hart (De Bilt) 
De heer Fintelman (Rhenen) is eveneens verhinderd; zijn punten worden ingebracht 
door de heer Van der Schoor (Renswoude).  
De heer Van Wikselaar wordt vervangen door de heer Jonkers (Montfoort).  
De heer Bekker (gemeente IJsselstein) is online als toehoorder aanwezig. 
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Besluit 

Actie 

Vaststellen verslag Gezamenlijk AB 17 oktober 2024 en actiepunten 
Bijlage: 

GEZ AB 2 - Concept Verslag gezAB RUD Utrecht en ODRU 17 oktober 2024.defcpt 

 

Mevrouw Boeve-de Kruif geeft aan dat bij verhinderd meldingen haar vervangster staat 

vermeld; dit is incorrect. Mevrouw Boeve-de Kruif was zelf verhinderd. Met deze 

wijziging wordt het verslag vastgesteld. 

Het concept verslag zal in iBabs worden vervangen door het vastgestelde verslag.  
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Ingekomen en uitgegane post 

 

3.a 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ingekomen post 
Bijlagen: 

GEZ AB 3a- email d.d. 17 dec 2024 iz presentatie bij startbijeenkomst raadsplatform ODRU-RUD Utrecht 

GEZ AB 3a - Bijlage 1 - email van raadsadviseur regionale samenwerking aan bestuurssecretarissen 

GEZ AB 3a - Bijlage 2 - Uitnodiging Startbijeenkomst Raadsplatform ODRU-RUD 

 

De voorzitter geeft de heer Van Vuuren het woord. De heer Van Vuuren was, met de 

beide bestuurssecretarissen aanwezig bij de startbijeenkomst raadsplatform ODRU-

RUD Utrecht op 15 januari 2025. Er waren 20 raden vertegenwoordigd; de provincie 

was niet uitgenodigd. Het raadsplatform is gestart op initiatief van enkele griffiers. Een 

dergelijk raadsplatform is ook geïnitieerd voor de GGD en de VRU. Het was een 

technisch overleg, waarbij mevrouw Behrens-Benne en de heer Verkerk de ontwerp-

GR hebben toegelicht en vragen hebben behandeld. Deze week zal het platform weer 

bijeenkomen om met elkaar afspraken te maken voor de behandeling van de ontwerp-

GR in de raden (zienswijzen). De heer Van Vuuren vond het een positieve bijeenkomst. 

 

De heer Jorg meldt dat de behandeling in de raad van Utrechtse Heuvelrug gisteren 

heeft plaatsgevonden. De raadsrapporteurs deden melding van een motie in Utrecht en 

IJsselstein. Men wil duidelijkheid over financiën alvorens men instemt met de GR. 

Mevrouw Schouten meldt dat dit in Nieuwegein ook stevig is ingezet.  

De heer Fröhlich antwoordt dat het gesprek op dinsdag met de staatssecretaris 

uitermate belangrijk is. De Stuurgroep is ook alles gelegen aan een goed gevoel bij de 

financiën. De zware financiële situatie van de gemeenten is bekend. Het programma is 

bezig met de planning; gekeken wordt wat mogelijk is. De dienstverlening moet ook 

doorlopen. Het is echter wel jammer het momentum te laten lopen. 

 

Mevrouw Schouten vraagt of informatie voor de raad in april beschikbaar kan zijn. De 

heer Fröhlich geeft aan dat wellicht de beide voorzitters een rol bij andere raden kunnen 

vervullen. 
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Actie 

De heer Bakker meldt dat de stukken in Provinciale Staten zijn besproken. Er waren 

veel vragen. Onder andere is gevraagd hoe de fusie gaat bijdragen aan de 

kwaliteitscriteria en er zijn vragen gesteld over het initiatief van de griffiers.  

De voorzitter antwoordt dat de bijeenkomst door de regiogriffier is georganiseerd, en 

dat deze is gefinancierd door enkele griffiers. De omgevingsdiensten kunnen alleen 

zorgen dat de provincie in de eigen communicatie wordt meegenomen. 

 

Meerdere AB leden geven aan dat duidelijkheid over de financiën van belang is voordat 

definitieve besluitvorming over de GR plaatsvindt. De heer Spelt (voorzitter RUDU) 

geeft aan dat financiële gevolgen een groot maatschappelijk belang vormen in de 

besluitvorming rondom toestemming van de raden inzake de GR. Qua planning en op 

inhoud is dit spannend. Hier en daar wordt dit vermengd. Mevrouw Schouten geeft aan 

dat het aan de AB leden is om het gesprek met de raden te voeren. In De Ronde Venen 

zullen bouwtaken na de fusie onderwerp van gesprek zijn. De heer Polman geeft aan 

dat het in Stichtse Vecht niet zeker is dat de deadline van 6 oktober wordt gehaald. De 

voorzitter antwoordt dat de datum 1 januari 2026 ingewikkeld wordt als 6 oktober niet 

wordt gehaald. 

3.b 

 

Uitgegane post 

Geen. 
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TER BESPREKING 

 

4.a 

Actie 

 

 

 

 

Actie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ter bespreking: toelichting programma opzet Fase 2, stavaza en planning 

Mevrouw Vandekerckhove geeft toelichting aan de hand van sheets, die bij het verslag 

zullen worden gevoegd. 

 

Naar aanleiding van sheet 2 merkt de heer Van Lammeren op dat de afstand tussen 

AB-leden en het personeel van de omgevingsdiensten groot is. Hij verzoekt de 

Stuurgroep de afstand te verkleinen. Daarnaast is het van belang dat mensen weten 

wanneer besluiten vallen. En cultuur vormt de grootste uitdaging; ontstaat er een 

koninkrijkjes-strijd tussen ODRU en RUDU? Mevrouw Vandekerckhove antwoordt dat 

dit één van de elementen is van haar rol, waar zij dagelijks mee bezig is. De 

medewerkers worden meegenomen, het programma is nog in de planningsfase. Er is 

een eerste medewerkersbijeenkomst geweest, de tweede staat op 6 februari gepland. 

Voor de inrichtingsfase worden keuzes gemaakt op basis van objectieve criteria. 

 

De voorzitter geeft aan mevrouw Vandekerckhove op de werkvloer aanwezig is. Hij 

geeft aan dat het ook onontkoombaar is dat er onrust ontstaat. Na de zomer weten 

medewerkers wat hun plaats zal zijn. 

 

Gevraagd wordt hoe het gezamenlijk AB weet of dat proces goed verloopt of niet. 

Mevrouw Vandekerckhove antwoordt dat op 10 februari het programmateam de 

planning vaststelt. Dat heeft invloed op de besluitvormingskalender; daarna zal er meer 

duidelijkheid zijn. 

Het algemeen bestuur vraagt aandacht voor cultuur van de organisatie en roept op dit 

niet het sluitstuk te laten zijn. Daarnaast wordt gesproken over het belang van de 

kwaliteit van de dienstverlening. Niet alleen gaat het om borging van kwaliteit (“houden 

wat we nu hebben”), maar ook om voldoen aan de robuustheidscriteria en innovatie.  

Het programmateam kan voorbeelden geven van waar de omgevingsdienst naar toe 

gaat; niet alles is af op 1 januari 2026. 
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Tevens is nabijheid ook voor raden van belang. De omgevingsdienst moet onafhankelijk 

zijn, maar de raden willen graag connectie. 

 

Mevrouw Vandekerckhove geeft de stand van zaken aan de hand van het 

organisatiemodel en de topstructuur weer. Zij geeft aan dat aan de hand van meerdere 

omgevingsdiensten in kaart is gebracht op welke wijze de topstructuur kan worden 

ingericht. De keuze komt voort uit het organisatiemodel; daarna zal de bemensing 

ingevuld worden. Mevrouw Oosters geeft aan dat het benoemingsproces wel van 

belang is voor het gezamenlijk AB; ook bijvoorbeeld over hoe de uitvraag wordt gedaan.  

 

De heer Divendal verlaat (conform aankondiging) de vergadering. 

 

Gewezen wordt op de snelheid die het proces nodig heeft. Dat kan soms vergen om 

digitaal te communiceren. De voorzitter geeft aan dat de Stuurgroep ook belang hecht 

aan het goede proces. 

4.b 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Actie 

Ter bespreking: Governance Regievoerders in Fase 2 

Mevrouw Vandekerckhove geeft aan de hand van de sheet toelichting op de 

verschillende rollen van de Regievoerder (geïnformeerde, geïnteresseerde) in het 

programma fase 2.  

De zorg wordt geuit dat dit proces, tegelijk met het doorgaan van het reguliere werk veel 

vraagt van de medewerkers. Gevraagd wordt wat het AB hieraan kan bijdragen. Het is 

van belang het goede evenwicht te behouden. Besproken wordt de rol van de 

regievoerders en dat het van belang is dat ieder in de eigen rol blijft. Daarnaast wordt 

benoemd de aandacht voor het teamgevoel van de mensen in de uitvoering. De 

opmerkingen over cultuur leven ook in de raden. Mevrouw Vandekerckhove geeft aan 

dat in april meer informatie beschikbaar is. De voorzitter stelt voor ook op te schrijven 

wat er al is geweest en wat wordt gepland richting medewerkers. 
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Sluiting 

Er zijn geen opmerkingen. De voorzitter sluit de vergadering. 

 

 

Actielijst 
 

Datum 

vergadering 

Nr Actie Wie Datum 

gereed 

24-01-25 1 Definitief vastgesteld verslag gez AB 

17 oktober in Ibabs  

Secretaris 01-03-2025 

24-01-25 2 Opmerkingen AB verwerken in 

programma 

Programmamanager 18-04-2025 

24-01-25 3 Sheets toevoegen aan verslag Secretaris 01-03-2025 

 
  


